
Bestyrelsesmøde i Jystrup Landsbyforening den 10. September 2024

10. Sept. 2024 kl. 18:00

Dagsorden

1. Multihuset, vi er godt på vej

2. Lokal varme, en ny mulighed

3. Vrangeskov, nyt perspektiv

4. Referater på web-siden, wao hvor godt

5. Jystrup-folder, hvor er vi nu?

6. Trafik i Jystrup, herunder stiprojekt og trafiksikkerhed

7. Egen sauna i Jystrup

8. Oprydning og evt. aftale med Svenstrup Gods og Kommunen om anvendelse af Hvidsø.

09. Næste mødedato, tid og sted.

10. Eventuelt.

Referent

Lone

Deltagere

Lasse, Lars, Kurt, Martin, Anne Louise, Jens, Lone

Afbud

Steff
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Referat

01. Multihuset, vi er godt på vej.

Projektgruppen har været i byrådet og fremlagt planen for Multihuset. Fornemmelsen var positiv.
Der er skrevet/sendt en pressemeddelelse til Dagbladet. Projektgruppen har bedt politikerne om der
kan afsættes penge til projektet på budgettet. Fondene vil gerne se, at kommunen er med i projektet.
Der skal igangsættes en lokalplan for området, så der kan arbejdes videre. Lars tjekker op. Der vil
blive sendt et høringssvar til budgetforhandlingerne.

02. Lokal varme, en ny mulighed

Lars indkalder varme- gruppen i Jystrup for at fortælle om termo-varme. Lars har været til et møde i

Lejre hvor man er i gang med at oprette et Amba, der skal samle 3 landsbyer om et projekt med

termo-varme. Man kunne overveje, om Jystrup skal være en del af dette projekt.

03. Vrangeskov, nyt perspektiv

Det store projekt af Vrangeskov i klynge arbejdet kan ikke realiseres. Man vil i stedet kigge på det

gamle traktørsted, og se om der er mulighed for at istandsætte dette.

04. Referater på web-siden

Vores referater skal lægges ud på hjemmesiden. Lone giver besked når referatet er klart og alle kan

kigge det igennem. 14 dage efter lægger Martin det ud på hjemmesiden.

05. Jystrup-folder, hvor er vi nu?

Vi tager den op igen i det nye år.

06. Trafik i Jystrup, herunder stiprojekt og trafiksikkerhed

Lars kontakter projektlederen i kommunen vedrørende cykelstier og den øvrige trafiksikkerhed i

Jystrup. Hvor lang er kommunen kommet, efter at der sidste år var landmåler på Egemosevej.

Krydset i Egemosevej/Slettebjergvej mangler optegninger af streger.

07. Egen sauna i Jystrup

Ung i Ringsted som ejer den sauna, vi har lånt i Jystrup, har bedt om at få den tilbage.

Kurt undersøger hvad det vil koste hvis vi selv skal indkøbe en sauna. Lars vil finde ud af om den

eventuelt kunne få en stationær plads i haven ved Søholmhus.
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08. Oprydning og evt. aftale med Svenstrup Gods og Kommunen om anvendelse af Hvidsø.

Svenstrup Gods har henvendt sig til kommunen og bedt om et møde med dem og

Landsbyforeningen, vedrørende badebroen i Hvidesø. Lars har set på kort sammen med en

landinspektør og tvivlen er om broen ligger på Svenstrups bred. Svenstrup vil gerne have en kontrakt

omkring sti og bro. Lars aftaler et møde.

09. Eventuelt.

Bofællesskabet har et stort telt de gerne vil forære Landsbyforeningen. Jens vender tilbage med hvor

stort det er og hvor meget plads det kræver.

10. Næste mødedato, tid og sted.

Vi har afsat tid til de to næste møder.

D. 30. Oktober kl. 18

D. 03. December kl. 18
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